
Technische vragen commissie Ruimte en Gebiedsontwikkeling 21-03-2024 
Agendapunt/onderwerp:   
Vaststellen Beleidsplan 
Duurzaamheid 

Fractie
         

Antwoord   

1   Pagina 4 “Waar het kan wordt er 
groen toegevoegd”.  
Is er een overzicht waar in de 
afgelopen tijd groen is toegevoegd?  
 

GL Een overzicht hiervan kan uit ons 
beheerssysteem worden gehaald voor 
openbare ruimte. Voor private grond is 
dit niet inzichtelijk voor de gemeente 
anders dan bijvoorbeeld handmatig 
luchtfoto's vergelijken. 

2 Pagina 5 “Naast deze jaarlijkse 
verslaglegging, evalueert de 
gemeente iedere vier jaar of de doelen 
moeten worden aangescherpt of 
bijgesteld en wordt het hele 
Beleidsplan Duurzaamheid 
geactualiseerd.” 
Waarom is gekozen om iedere 4 jaar 
het beleidsplan te evalueren en niet, 
bijvoorbeeld, iedere 2 jaar zoals het 
PvE 

GL Het duurt enige tijd voordat het effect 
van maatregelen inzichtelijk is. Daarom 
is gekozen het gehele beleidsplan iedere 
vier jaar te evalueren. Wat de voortgang 
is op de doelen wordt jaarlijks 
geëvalueerd. Daar zal het in situaties 
wel mogelijk zijn dit jaarlijks bij te 
stellen.  

3 Pagina 15 “Aantal woningen/ 
huishoudens waar maatregelen zijn 
uitgevoerd” 
Zou het niet beter zijn om te meten 
hoeveel er geschat wordt wat er aan 
CO2 bespaard gaat worden door de 
ingrepen in plaats van het aantal 
maatregelen dat is uitgevoerd?  

GL Elke woning moet van het gas af en zo 
min mogelijk energie gebruiken. 
Daarom zetten we in op huishoudens en 
niet op CO2 besparing. 

4 Pagina 15 “In 2028 hebben alle 
woningen minimaal energielabel D” 
Waarom is gekozen voor minimaal 
energielabel D? En niet een preciezer 
doel als een bepaald percentage A, B, 
C en D?  

GL Minimaal Energielabel D is de landelijke 
eis. En dit is ook de minimale benodigde 
eis om bijvoorbeeld de woning goed te 
kunnen verwarmen met een 
warmtepomp. 
 

5 Pagina 19 “Zo is er een gezamenlijke 
oppervlakte aan daken ter grootte van 
37 voetbalvelden die (nog) niet groen 
zijn en is er een gezamenlijke 
oppervlakte van 3,5 voetbalvelden 
aan ‘zinloze’ verharding” Bestaat er 
een overzicht van waar zich deze 
‘zinloze’ verharding’ zich bevindt en zo 
ja: zouden wij deze kunnen inzien? 

GL Deze informatie is afkomstig van een 
externe partij. Informatie is daar 
opgevraagd. Indien het mogelijk is 
vanuit hun systeem een overzicht te 
genereren zal deze aan de raad worden 
toegezonden.  

6 Pagina 20 “Kennis van inwoners over 
(drink)waterproblematiek vergroten” 
Zou dit punt van “kennis vergroten” in 
feite niet aan vrijwel alle punten 
moeten worden? 
 

GL In principe is het doel van de gemeente 
om onze inwoners over alle 
onderwerpen te informeren. In sommige 
gevallen wordt hiermee automatisch 
voldaan met het uitvoeren van de acties 
die er bijstaan. In die gevallen vonden 
wij het toevoegen van "kennis 
vergroten” aan dat punt geen 
toegevoegde waarde hebben.  



7 Pagina 21 “Percentage toegevoegd 
groen” Waarom staat hier alleen 
“toegevoegd groen” en niet ook 
“toegevoegd blauw”? 

GL Onder groen valt in dit geval ook blauw. 
Dat is inderdaad niet heel duidelijk 
verwoord in het stuk.  

8 Is er ooit naar een circulair model 
voor zonnepanelen gekeken? Het kan 
wellicht interessant zijn om te kijken 
of er circulaire business modellen 
mogelijk zijn, waarbij niet iedere 
inwoner zijn eigen panelen aanschaft, 
maar waarbij de inwoner zijn dak ter 
beschikking stelt, een (private) partij 
zonnepanelen neerlegt en stroom 
levert aan de eigenaar van het dak, 
maar wel onderhoud e.d. doet      

GL Er wordt gekeken naar alle mogelijke 
modellen. De lokale energie coöperatie 
is bijvoorbeeld in overleg met eigenaren 
van (grote) daken om hier zonnepanelen 
op te plaatsen. 

 

9 Dit een nieuw plan omdat het 
voorgaande ‘verlopen’ was. Waar 
kunnen we de evaluatie vinden van 
het voorgaande beleid?  

OAA Het voorgaande plan was verlopen, 
ernstig verouderd en zeker niet meer 
up-to-date met alle ontwikkelingen. 
Daarom is ervoor gekozen dit niet te 
evalueren. 

10 Hoe groot zijn de extra kosten voor de 
ontwikkelaars en heeft dit veel invloed 
op de projecten, bijv. hogere kosten 
en misschien daardoor minder, of 
mindere kwantiteit van de projecten? 

OAA Die kosten zijn voor de gemeente niet 
inzichtelijk. Dit onderdeel ligt bij de 
ontwikkelaar. Het is een 
gespreksdocument (dus geen 
verplichtingen/eisen) waarbij we met de 
ontwikkelaar samen kijken op welke 
onderwerpen er mogelijkheden zijn. Het 
stuk zorgt voor een hogere (duurzame) 
kwaliteit van projecten en heeft geen 
invloed op de kwantiteit. 

11 In de media verschijnen berichten dat 
teams (fixteams) die lokaal werken 
opgeheven worden. Dit omdat deze 
teams/werkzaamheden "Europees" 
moeten worden aanbesteed. Is dit in 
Ouder-Amstel ook het geval, of een 
risico?  

OAA Dit speelt op dit moment niet in OA. 

12 Wat kost de maatregel Eigenaren van 
een woning kunnen kosteloos een 
adviseur aan huis uitnodigen om de 
mogelijkheden voor verduurzamen te 
bespreken.''? 

OAA De actie wordt betaald uit subsidie die 
de gemeente krijgt om dit soort acties te 
doen. Het kost de gemeente dus geen 
geld. 

13 Er wordt voorgesteld 
informatiebijeenkomsten met de RES 
te organiseren. Is het mogelijk om 
informatiebijeenkomsten met lokale 
installateurs/ zonnepanelenbedrijven 
ed. te doen? 

OAA Bij alle acties wordt gekeken of er lokale 
installateurs/bedrijven zijn en worden 
deze uitgenodigd mee te doen. 

 



14 Blz. 9: Programma van Eisen 
Duurzaamheid (PvE): is dit een 
algemeen programma met daarin 
minimale eisen of wordt het PvE per 
project opgemaakt? Als het een 
algemeen PvE is: wij ontvangen dit 
graag. Als het een PvE per project is: 
kunnen wij een (geanonimiseerd) 
voorbeeld ontvangen? 
 

D66 Voor het PvE is geen wettelijke 
grondslag. Het is daarmee meer een 
programma van wensen en wordt per 
project opgemaakt. Het is onderdeel van 
de anterieure overeenkomst met de 
ontwikkelaar van dit project. Een 
voorbeeld van het nu geldende 
programma wordt meegezonden met 
deze beantwoording.  

15 Blz. 14: Hoever zijn we met het 
overgaan op duurzame verwarming 
van gemeentelijk vastgoed? 

D66 We zijn bezig met de plannen voor hoe 
en wanneer het gemeentelijk vastgoed 
duurzaam verwarmd kan zijn. 

16 Blz. 14: Doelstelling 30% minder 
woningen aangesloten op aardgas in 
2030: gaat dit om de bestaande 
woningvoorraad of telt nieuwbouw 
hierin mee waar sowieso al de eis ligt 
dat deze woningen geen 
aardgasaansluiting mogen hebben? 

D66 Dit gaat om de bestaande aansluitingen. 

17 Blz. 21: “In 2030 is 5% groen 
toegevoegd in bestaand stedelijk 
gebied.” Om hoeveel m2 gaat dit? 

D66 Om hoeveel m2 dit gaat wordt nog 
uitgewerkt.  

18 Blz. 47: Tabel over circulaire inkoop. 
Klopt het dat in 2021 0 van de 5 
aanbestedingen circulair aangevraagd 
zijn? Wat is hiervan de reden? 
 

D66 Deze informatie is op deze korte termijn 
niet inzichtelijk te maken, maar zal 
worden uitgewerkt in de jaarlijkse 
evaluatie van de doelstellingen.  

19 Blz. 48: Hoe komt het dat het aantal 
deelauto’s per 1000 inwoners in 
Ouder-Amstel is gedaald, terwijl dit in 
Nederland als geheel gestegen is? De 
cijfers dateren uit 2021, is er intussen 
een positieve ontwikkeling te zien? 
 

D66 Dit komt omdat de inwoners van OA 
minder gebruik maken van de 
deelauto's. Of er een positieve 
ontwikkeling is weten we op dit moment 
niet. We wachten de nieuwe cijfers af. 

20 Vormt het capaciteitsprobleem op het 
elektriciteitsnetwerk een risico voor 
het niet behalen van de doelstellingen 
van 2030? Zijn hierover gesprekken 
gaande met netbeheerders? 
 

D66 Op dit moment is er nog geen direct 
probleem. 
We zijn in gesprek met de 
netbeheerders en hebben regelmatig 
overleg. 

21 Nota van beantwoording zienswijzen 

Blz. 14-15: Reclamant 3 geeft aan dat 
willen we in 2030 extra energie 
opwekken via wind, we nu met de 
voorbereidingen moeten starten. Zijn 
er plannen om dit op korte termijn op 
te pakken? 
 

D66 Coöperatie De Windvogel heeft de 
windturbine aan de Ouderkerker plas 
staan en doet onderzoek naar de 
mogelijkheden voor extra windturbines. 
Dit onderzoek is nog niet afgerond. De 
provincie is mogelijk tegen, maar 
beraadt zich nog op haar standpunt. 
Impactstudies op het gebied van 
landschap en ecologie zijn uitgevoerd en 
laten zien dat er mogelijkheden zijn voor 



extra windturbines. Er wordt een 
verdiepend onderzoek uitgevoerd naar 
de gevolgen voor de ecologische 
waarden.    
Daarnaast worden de effecten van 
Schiphol in kaart gebracht.  
In het coalitieakkoord is opgenomen dat 
als uit onderzoek blijkt dat binnen het 
zoekgebied ruimte is voor een 
windmolen, dit via een referendum 
wordt voorgelegd aan de inwoners 
waarbij de coalitie zich aan de uitkomst 
zal conformeren. Het buitengebied 
(Amstelscheg, Ronde Hoep) wordt 
conform hetzelfde coalitieakkoord 
vrijgehouden van kleine windmolens. 

 
 


